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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS  

SĒDES PROTOKOLS  

 

Daugavpilī 
 

 

 

2024.gada 21.novembrī         Nr.57 

 

Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 10.30, Rīgas iela 2, Daugavpils    

Sēde atklāta plkst. 10.30. 

 

 

Sēdi vada Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē Rita Jankovska, Kancelejas Protokolu daļas vadītāja 

 

 

Sēdē piedalās: 

• komitejas locekļi: 

Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs 

Sibircevs, Regīna Tamane 

 

• attālināti novada pašvaldības domes deputāti Pāvils Kveders un Aleksejs Mackevičs 

 

• novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Pēteris Dzalbe, Olesja Ņikitina 

 

• attālināti novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Evita Ivdra-Jankovska, Guntis Kaminskis, Kristīne Kuņicka, Janīna Kurme, Anna 

Lemešonoka, Ilze Ondzule, Juris Ostrovskis, Kristīna Skriba 

 

• attālināti apvienības pārvalžu vadītāji: 

• Ināra Miglāne, Ingūna Novicka, Jānis Proms 
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DARBA KĀRTĪBA 

 

1. Par dalību projektā “PROTI un DARI 2.0” 

 

 

1. 

 

Par dalību projektā “PROTI un DARI 2.0” 
____________________________________________________________________ 

(Olesja Ņikitina, Gunta Semjonova, Regīna Tamane, Dzintars Pabērzs,  

Dainis Millers, Viktors Jasiņavičs, Jānis Belkovskis) 

 

 Augšdaugavas novada pašvaldības domes izglītības, kultūras un sporta jautājumu 

komiteja, balsojot ar 7 balsīm par (Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, 

Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, 

atturas – nav, nolemj: 

 

1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domes sēdē izskatīšanai lēmuma projektu 

“Par dalību projektā “PROTI un DARI 2.0””. 
2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Jānim Belkovskim, izglītības, kultūras 

un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājam. 

 

 

Uzstājās: 

 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, informē par to, ka jau šobrīd tiek 

strādāts pie pašvaldības budžeta 2025.gadam – pašvaldības izglītības iestādēs tiek 

pārvērtētas slodzes gan pēc audzēkņu skaita, gan pēc nepieciešamības no 2025.gada 

1.janvāra. Tāpēc virzīsim atkārtoti jautājumu uz finanšu komiteju un uz domes sēdi par 

pašvaldības mūzikas un mākslas skolu direktoru vietnieku darba slodzēm no 2025.gada 

1.janvāra. Piedāvājam direktora vietnieka amata slodzi 0.2, saglabājot visas 3 mūzikas un 

mākslas skolas kā atsevišķas struktūrvienības, neapvienojot tās vienā izglītības iestādē.  

 

 

 

Sēdes slēgta plkst. 10.45. 

 

 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības  

domes izglītības, kultūras un  

sporta komitejas priekšsēdētājs     Jānis Belkovskis 

 

 

Kancelejas Protokolu daļas vadītāja Rita Jankovska 


